

Title (en)
Worktable

Title (de)
Arbeitstisch

Title (fr)
Table de travail

Publication
EP 0873700 A2 19981028 (DE)

Application
EP 98107450 A 19980423

Priority

- DE 19717772 A 19970426
- DE 19732590 A 19970729
- DE 19738220 A 19970902
- DE 29718494 U 19971017

Abstract (en)

The table top (10) is supported by a foot with tubular table element (14, 16) which is mounted underneath the table top and is firmly connected to same or to a supporting frame (12) whereby it can be tilted. An aperture (24) passes through the table top and is axially aligned with the tubular table element whilst a support element (26) housed in the tube can be extended telescopically through the aperture in order to fix additional function elements (30) when necessary to the support element above the table top. The support element can be pushed back into the tubular element completely below the surface of the table top when there is no need for additional function elements. The foot has a base element (20) which can be axially adjusted relative to the tubular element and then locked.

Abstract (de)

Es wird ein Arbeitstisch beschrieben, bei welchem die die Tischplatte (10) tragenden Füße ein Tischrohrelement (14, 16) aufweisen, welches an der Unterseite der Tischplatte (10) angeordnet ist und mit der Tischplatte (10) oder einem die Tischplatte (10) tragenden Rahmen (12) kippbelastbar fest verbunden ist. In dem Tischrohrelement (14, 16) ist teleskopisch ausziehbar ein Trageelement (26) gelagert, welches bei Bedarf durch einen Durchbruch (24) der Tischplatte (10) nach oben über die Tischplatte 10 gezogen werden kann, um an dem Trageelement (26) zusätzliche Funktionselemente (30) oberhalb der Tischplatte (10) anzubringen. Vorzugsweise ist die Höhe der Tischplatte (10) dadurch verstellbar, daß das Tischrohrelement (14, 16) teleskopisch verstellbar in einem Bodenelement (20) geführt ist. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 17/03

IPC 8 full level

A47B 9/20 (2006.01); **A47B 17/03** (2006.01); **A47B 21/03** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 9/20 (2013.01); **A47B 17/033** (2013.01); **A47B 21/03** (2013.01); **A47B 2037/005** (2013.01); **A47B 2200/0086** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 29612671 U1 19960919 - BETAKEY CO [TW]
- DE 8714332 U1 19871210
- DE 8316662 U1 19831215

Cited by

CN102573564A; US8291840B2; WO2011086588A1; EP1512351A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK FI FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0873700 A2 19981028; EP 0873700 A3 19990113; EP 0873700 B1 20000809; AT E195228 T1 20000815; AU 8207298 A 19981124;
DK 0873700 T3 20001127; WO 9848665 A2 19981105; WO 9848665 A3 19990204

DOCDB simple family (application)

EP 98107450 A 19980423; AT 98107450 T 19980423; AU 8207298 A 19980424; DE 9801149 W 19980424; DK 98107450 T 19980423